
Referat af bestyrelsesmøde juni. 
 

Sommerfest:  

Sommerfestudvalget har hørt om foreningen vil bevillige 5000kr til leje af telt. 

Beslutning: Vi vil gerne give 5000 som hjælp til sommerfesten og overvejer til næste 

budget, at afsætte beløbet som en fast post. 

 

Handicapparkering:  

Beboere i Ejbyhave kan oprette en handicapparkeringsplads, når de har tilladelse fra 

politiet og kommunen på, at deres bil (nummerplade) er tildelt en sådan. Foreningen 

skal have en kopi af tilladelsen.  

Beboeren står selv for at opsætte skilte, inkl. Nummerpladeskilt, ud for pladsen (hør 

politiet ang. korrekt skiltning). Beboeren afholder selv udgifterne i forbindelse med 

etableringen af pladsen -skiltene er derfor beboerens og tages med hvis/når man 

flytter. Kommunen kan hjælpe med skilteopsætning og der kan muligvis søges midler 

til det i serviceloven. Som udgangspunkt bruges de pladser som er klargjort til 

handicappladser med aftegninger. 

 

Fællesareal: 

Vi vil gerne pleje vores plæne lidt, da den ikke har det for godt. Vi høre Jørgen ang. 

antallet af m2, så vi kan indhente tilbud på hvad det koster at få græsset 

eftersået/gødet.  

 

Nyanskaffelser:  

Vi indkøber plænelufter til næste forår som står i skuret så alle kan bruge den. 

 

Evaluering: Arbejdsdag. 

Vi skal i bestyrelsen være lidt skarpere på hvad der skal laves og der skal 

være en hovedansvarlig som styre dagen gang. Ellers synes vi dagen var 

hyggelig og vi fik også lavet noget. Vi talte om forskellige måder, at få 

folk til at komme på dagen, men ved ikke endnu om vi vil gøre noget ved 

det næste gang. 

 Fastelavn: 

Var en go dag og det er nu en fast tradition som bestyrelsen står for 



 

Evt.  

Vi kigger efter juletræsfod, så vi undgår bardunerne til vinter. 

 

 

Bestyrelsen. 


